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VALORACIO DE
EL PSC A LA RAPITA FA UNA VALORACIO

D’AQUEST PRIMER ANY DE LEGISLATURA
Ja ha passat més d’un any des de les eleccions municipals, més de dotze mesos des que els rapitencs i rapitenques van 

escollir el nou consistori. 
Dotze mesos que han transcorregut molt de pressa i on ens hem trobat amb una pandèmia mundial, per la Covid-19. 

Aquesta situació no ens la podíem imaginar mai, sortir de la crisi que ha causat no serà fàcil. Haurem d’anar tots a una, i 
totes les ajudes que puguin arribar d’Europa, del Govern d’Espanya i de la Generalitat, s’hauran d’administrar per poder 
utilitzar fi ns a l’últim cèntim. 

Els socialistes de la Ràpita, estem disposats a posar-nos al costat del Govern de l’Ajuntament, ara més que mai, per 
aquesta raó hem proposat diferents mocions per poder pal·liar els efectes d’aquesta crisi sanitària i econòmica mundial. 
Aquesta pandèmia ha fet que moltes persones siguin vulnerables i les que ja ho eren, ara encara ho són més que abans, 
tots els sectors econòmics s’han debilitat i les empreses són més febles. Per aquests motius vam proposar en el Ple del 30 
d’abril, una moció instant a què l’Ajuntament destinés els recursos de tots els actes més multitudinaris i emblemàtics, com 
ara els de les Festes Majors (en aquell moment encara no s’havien suspès), per poder reactivar l’economia local, moció que 
no van aprovar. Ara ja s’han suspès les festes majors, i la nostra sorpresa ha estat, quan s’ha anunciat per part de govern 
municipal, que si es destinaran els recursos per pal·liar la crisi, felicitar-los per aquest canvi, ja que amb la modifi cació 
pressupostària de 100.000 € no serà sufi cient, estarem pendents que així sigui. 

Celebrem que en el Ple de 30 de maig, es van aprovar les dues mocions que vam presentar, referents a la reactivació social 
i econòmica local, amb 25 mesures per als autònoms, les empreses, el sector primari, les famílies, reducció d’impostos, 
una campanya de foment del turisme... entre altres coses. L’altra moció perquè la demarcació de Tarragona formi part de la 
xarxa certifi cada de zones verdes de la Unió Europea, així reconnectar a través de les marques turístiques i ajudar a salvar 
la temporada d’estiu. Esperem que les dues mocions s’apliquen i que continuen les que ja estan en curs. 

El sector turístic és un dels principals motors de la nostra economia local, s’ha de treballar per potenciar la confi ança en 
el nostre destí, utilitzant tots els mitjans possibles de promoció. Cal aprofi tar la posada en marxa del pla estratègic estatal de 
4.262 milions d’euros. El govern municipal hauria d’elaborar un pla de campanya de branding, amb sistemes d’informació 
i coneixement adequats a la nova realitat. 

Des del minut zero de la legislatura, els regidors socialistes Rosa Anglés i Marc Brunet, han presentat iniciatives a cada 
plenari, sobre temes que ens afecten...

Mocions sobre l’emergència climàtica, per a garantir el servei de pediatres en els CAPS, suport a la proposició de llei 
sobre les oliveres monumentals, taula de mobilitat de l’Ebre, de suport a la celebració de les fetes tradicionals amb bous 
a Catalunya, 25N, per l’adhesió al sistema VIOGEN del Ministeri de l’Interior contra la violència de gènere, circulació 
viària, retallada de personal tècnic especialista del cos d’agents rurals, per fer front a la despoblació, l’envelliment i la 
manca d’oportunitats en el medi rural, 25 mesures per la reactivació de l’economia local, ajudes per la covid-19, turisme 
sostenible a la demarcació de Tarragona - zona verda covid-19. 

En els pressupostos d’aquest any, el PSC ens vam abstenir, perquè  no es veu refl ectida una distribució de recursos per 
fomentar llocs de treball, i creiem que en la situació actual seria molt necessari. Tampoc veiem en aquest pressupost una 
inversió sufi cientment enfocada a polítiques que fomentin una economia circular per a tots els sectors. Recordem que tenim 
un pla estratègic pendent de desenvolupar. 

Els socialistes estem compromesos amb el Delta i amb la Ràpita, per aquest motiu el Servei Provincial de Costes del 
Ministeri per a la Transició Ecològica, ha invertit 1.191.200€, dels quals 148.000€, s’han destinat a condicionar les platges 
urbanes de la Ràpita, fent accessible la platja de les Delícies, reparant les escales i el mur de la platja del Suís, i  executant les 
obres de recuperació de la barra del Trabucador, que va malmetre el temporal Glòria, amb un pressupost de 1.043.200€, el 
que representa més de la tercera part del pressupost total destinat a la província de Tarragona per a les obres d’emergència. 
Aquest estiu podrem gaudir del Trabucador, però no oblidem que és un ecosistema fràgil i que l’hem de cuidar.   

Continuarem treballant pels rapitencs i les rapitenques, perquè  la Ràpita sigui un poble on tothom sigui benvingut, un 
poble amb igualtat d’oportunitats, i per recuperar el lideratge turístic de les Terres de l’Ebre. 

Desitgem que l’alcalde Josep Caparrós i el seu equip, tinguin molta sort, perquè la seva sort va lligada a la sort de la 
Ràpita. Sempre que ens necessitin ens tindran al seu costat. 

 
 


